
Delo Staninvesta
V pretekJem obdobju smo

ugotavljali, da kljub pozitivnim
premikom na Staninvestu, z
njegovim poslovanjem ne mo-
remo biti zadovoljni. To velja
T glavnem skoraj za vsa pod-
ročja, kjer naj bi Staninvest
kot naš pogodbeni partner za-
dovoljeval potrebe stanovanj-
ske samouprave in temu pri-
merno organiziral svoje poslo-
vanje.

Poseben problem predstavlja
področje obratovanja, kjer
Staninvestov TOZD Obratava-
nja še vedno s hiSno samou-
pravo ni našel skupnega jezika
in razčistil medsebojnih odno-
sov na tem področju.

Prav tako tudi finančna služ-
ba še vedno ni ažurna, tu pa
je verjetno razlog iskati v za-
stareli metodi dela, saj Stan-
invest še vedno nima prepo-
trebne mehanografije, ki edina
na tem področju lahko reši ta
težak problem. Seveda mora-
mo pošteno povedati, da se je
od začetka formiranja Samou-
pravne stanovanjske skupnosti
pa do danes pri tej službi mar-
sikaj spremenilo na bolje. Na
tem področju bo tudd potreb-
no veliko angažiranosti hišnih
svetov, ki bodo morali sodelo-
vati pri razčiščevaivju s finanč-
no službo, saj v veliko prime-
rih podatkl enih in drugih niso
enaki.

Za Staninvestov sektor za
vzdrževanje za našo občino
ugotavljamo, da ni zaseden z
zadostnim številom rajonskih
tehnikov, ki bi morali biti med
ostalim tudi strokovna pomoč
Zborom stanovalcev v Krajev-
nih skupnostih. Poseben pro-
blem pa predstavlja dlslocira-
nost vseh Staninvestovih služb
za naše občane, kd morajo v
določenih primerih tekati t ene-
ga mesta na drugo in tako

opravijo nepotrebne poti in
izgubljajo čas, ki ga verjetno
nima vsak na pretek.

Poleg vsega navedenega pa
je prisoten še slab odnos po-
sameznih delavcev Staninvesta
do predstavnikov hišne samou-
prave, ,vefikrat pa se tudj zgo-
di, da hišni sveti na svoje do-
pise od odgovornih služb Stan-
investa zaman oakajo odgovo-
ra. Pošta nenamerno ali nainer-
no zaide in konča v predalu ali
kje drugje.

Prav pa je, da ne kritizira-
mo samo Standnvest, ampak
pometemo tudi pred svojim
pragom in se vprašamo ali
smo doumeli smisel samoupra-
ve in se poleg pravic zavedamo
tudi dolžnosti?! Tudi odnos do
ljudi, ki delajo na tem področ-
ju včasdh nd najprimemejši.
Toliko v razmislek!

Vsled še vedno prisotne sta-
re miselnosti na end in drugd
strani in zaradi vrste dnigih
nerešenih vprašanj smo se od-
ločdli za razgovor z vodstvom
Staninvesta.

Bazgovori še niso zaključeni,
cxl generalnega direktorja tov.
Matičič Slavka pa smo že do-
bili zagatovilo, da je Stanin-
vest v fazi organizacijskih spre-
memb, tako da bo končno za-
dovoljeno željam, predvsem pa
potrebam stanovanjske samo-
uprave.

V bodoče bodo predstavndki
hišne samouprave lahko na
Staninvestu uredili vse ^adeve
na enem mestu in to na terito-
riju naše občine.

Upajmo, da bo to že letos!
Več o rezultatih dogovorov

s Staninvestom in razreševa-
nju te problematike pa v enem
od naslednjih prispevkov, ko
he bo več samo dogovarjanja,
temveč tudi že kaj konkretnea-
šega.
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